
Skrivelse 
 
 
 
Till stadsdelsnämnden 
 
 
 
 
 
 
 
Angående den planerade graffittiväggen i Spånga-Tensta  
 
Nämnden har tidigare, mot Alliansens röster, fattat beslut om en graffittivägg i stadsdelen. Efter det 
att Stadsbyggnadskontoret avslagit bygglov för den tilltänkte väggen har förvaltningen skickat in två 
alternativ till väggen genom nya bygglovsansökningar. Den ena – som nu behandlas på 
Stadsbyggnadskontoret – handlar om fem väggar a 20 meter och den andra, som får uppfattas som 
något av en reserv-reservplan handlar om att flytta väggen till ett annat område än det ursprungligt 
tänkta. 
 
Oaktat vad man i sak tycker om kommunala graffittiväggar är det vår uppfattning att detta innebär så 
pass väsentliga skillnader jämfört med nämndens tidigare beslut att ärendet måste upp för ny 
behandling i Stadsdelsnämnden. Politiken måste helt enkelt få säga sitt innan nya 
bygglovsansökningar skickas in. Det måste även göras konsekvensanalyser och ekonomiska kalkyler 
av vad de föreslagna ändringarna kan innebära. 
 
Mot bakgrund av detta kräver vi  
 
Att bygglovsansökningarna för graffittiväggen återtas och att ärendet läggs fram för 
stadsdelsnämnden för ny politisk behandling 
 
Att ordentliga konsekvensanalyser och ekonomiska kalkyler utarbetas för båda de två nya förslag 
som nu är aktuella gällande utformningen av graffittiväggen 
 
 
 
Spånga den 13 april 2016 
 
 
Ole-Jörgen Persson (M) 
Bengt Porseby (L) 
Urban Werner (Kd) 


